
生成式 AI 時代
Generative AI Era ( AI 2.0 )

生成式人工智慧是未來創新的驅動力
Generative AI is the driving force for future innovation. 

主權AI: 自建可掌控的人工智慧系統為重要的關鍵
Owning your AI systems is crucial to building 

sovereign AI. 

台智雲和華碩集團攜手合作提供AI算力基礎建設和平台營運服務
TWSC and ASUS collaborate to provide an end-to-end total 

AI data center solution.

提供AIHPC超級電腦平台解決方案，整合軟硬體架構，推動企業、
城市乃至國家建立自己的AI主權能力，提升技術實力與競爭力，
實現永續的管理目標。
We have created AIHPC supercomputer platforms that drive enterprises, 

cities, and even nations to establish their own AI capabilities, enhance 

technological prowess and competitiveness, and achieve sustainable 

administrative goals. 



IaaS (Infrastructure-as-a-Service)

以人為本的設計思考
Human-centered Design Thinking
從主機軟硬體系統架構、整體資訊系統安全、機房設計與用電節能、網
路與儲存系統、軟體與資安工具，全方位考量打造最前瞻的基礎設施。
We comprehensively consider from the architecture of the host 

hardware and software systems, overall information system security, 

energy-efficient data center design and power usage, networking and 

storage systems, to software and cybersecurity tools, in order to 

create the most forward-thinking infrastructure.



PaaS (Platform-as-a-Service)

嚴謹營運的智慧化管理
Rigorous Operational Smart Management
從營運管理、操作使用、功能設計、升級更新、多元軟體選擇、資料授
權與維護，全方位考量打造最便利的使用和管理平台。
Taking into account operational management, user operation, feature 

design, upgrade updates, diverse software selection, data licensing, 

and maintenance, we aim to create the most convenient and user-

friendly management platform.



AIHPC-as-a-Service

生產力革命-高效能駕馭AI應用發展
Productivity Revolution : Highly Efficient Control of AI 

Application Development
專為AI高速運算設計的架構和功能，可以建置專屬的大語言模型和生成
式AI應用，掌握AI主權能力和競爭力，再創智慧城市高峰。
The architecture and functions specially designed for high-speed AI 

computing can build exclusive large language models and generative 

AI applications, master AI sovereignty capabilities and 

competitiveness, and create new heights in smart cities.



AI 2.0 New Ecosystem

AI超算加速器
AI High Performance Computing Accelerator
台智雲專為AI新創夥伴技術、商品、市場提供全面升級的加速平台，集
結華碩集團的品牌、產品創新能量以及全球市場，連結國際及跨領域平
台合作，促進新創產業投資及衍生商機。
TWSC is dedicated to providing a comprehensive upgrade 

acceleration platform for AI new partners' technologies, products, and 

markets. It gathers ASUS Group's brand, product innovation energy, 

and global markets, connects international and cross-domain platform 

cooperation, and promotes investment in new industries and derivative 

business opportunities.

指導單位:經濟部中小及新創企業署



Global AI Foundry
領航台灣鏈結國際
Navigating Taiwan and Linking to the International
台智雲和華碩集團擁有台灣自主雲端平台技術能量最高、雲原生技術最成熟的自研
自建專業團隊，提供台灣多個縣市政府打造智慧城市，並和東南亞國家協會
（ASEAN）的多個成員國合作，展開AI算力基礎建設和平台的建置，建立未來國
際算力鏈版圖。
TWSC and ASUS Group boast a self-researched and self-built professional team 

with the highest technical expertise and the most mature cloud-native technology 

in Taiwan's independent cloud platform. We collaborate with numerous county 

and municipal governments in Taiwan to develop smart cities. Additionally, we 

partner with multiple organizations of the Association of Southeast Asian Nations 

(ASEAN) to construct AI computing power infrastructure and platforms, 

establishing the future landscape of Global AI Foundry.


